



Ajuntament de Castelló

## 1. Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

<b>Núm. d'acta:</b>	<b>36</b>
<b>Caràcter de la sessió:</b>	Ordinària
<b>Data de la sessió:</b>	25 de febrer de 2019
<b>Hora d'inici/fi:</b>	19:30 h / 21:00 h
<b>Lloc:</b>	Pl. Llacunes de Ruidera, s/n "Mas Blau"

### **Membres assistents:**

Sra. Verònica Ruiz Escrig	Presidenta (Compromís)
Sr. José Luis López Ibáñez	Vicepresident (PSOE)
Sr. Carlos Feliu Mingarro	Concejal (P Popular)
Sr. Casto Moya Macías	Veí (Alcaldia)
Sr. José Vte. Álvarez Miravet	AV El Saboner
Sr. Pascual Barreda Martínez	AV Ctra. Borriol, Roser y ady.
Sr. Vicente Gonell Mulet	AV Pda. Benadresa
Sra. Concepción Guillamón Albalade	AV La Choquera

### **Membres absents:**

Sr. David Aguilar Ferrer	Veí (CS e M)
Sr. Fernando Vilar Moreno	Veí (Alcaldia)
Sr. Enric Clemente Laguarda	Vocal (Compromís)
Sr. Pedro Bermúdez Bolos	AV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora (*)
Sra. Esther Franch Gimeno	AMPA CEIP Jaume I

### **EXCUSA AUSENCIA (\*)**

#### **Secretaria:**

Sra. Inmaculada Arnau Picazo

La presidenta declara oberta la sessió i passa a tractar l'ordre del dia establert:

### **1. APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE OEST CELEBRADA EL EL 28 DE GENER DE 2019**

S'aprova l'acta de la Junta del Districte Oest celebrada el el 28 de gener de 2019, per unanimitat dels i les membres de la Junta.

## 2. RESOLUCIÓ DE PROPOSTES

La presidenta dóna compte dels tràmits i de les distintes solucions que s'han dut a terme segons les propostes i suggeriments exposats pels i les membres de la Junta, i la secretària de la Junta llig els informes de cada negociat.

## 3. PRECS I PREGUNTES

El Sr. Pascual Barreda, representant de l'AV Ctra. Borriol, Roser i adjacents, en primer lloc, exposa la queixa dels veïns del grup sobre la línia núm. 3 d'autobús, que a causa del tall del carrer José M. Mulet Ortiz, passen pel carrer paral·lel del tram, per la qual cosa sol·licita informació sobre els talls dels carrers de la zona del Raval Universitari. La presidenta explica com està el tema del trànsit en eixa zona i els motius d'eixos canvis. També comenta que els guals instal·lats a l'av. Enrique Gimeno són prou elevats i sol·licita que es ressalten perquè tinguen més visibilitat. Demana que s'instal·len quatre bancs de mobiliari urbà a la vorera de l'av. Sos Baynat (al costat de la Universitat) en el tram des de la rotonda del passeig de la Universitat fins al pont del riu Sec, i que es done solució als contenidors subterranis que destrossen les voreres que estan al voltant, a causa dels colps que s'han de donar a l'alçar-los amb el camió i tornar-los a deixar. Pregunta per tres escrits amb registres d'entrada números 45875 de data 28/06/17; 78019 del 02/11/2017 i 38687 del 29/05/18, dels quals no ha rebut contestació per a fer-ne un seguiment.

Expressa el seu agraïment al Negociat de Gestió Ambiental i al senyors Antonio Valls i Tomás Fabregat per la neteja i manteniment de camins i cunetes de la zona de la ctra. de Borriol i del grup Roser.

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'AV La Choquera, pregunta pel tema d'asfaltatge de carrers i la presidenta informa que tan bon punt comencen amb la campanya, es passaran els carrers del Districte que es van prioritzar en la Junta de Districte celebrada el 17/12/18. També pregunta pel tema del transport urbà per a les urbanitzacions i la presidenta informa que està en marxa la solució d'aquest assumpte.

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AV El Saboner, adjunta unes fotografies i fa algunes preguntes per a la brigada de neteja sobre la recollida dels contenidors de reciclatge a l'avinguda de l'Alcora. Reitera el terraplè a la quadra de la Torta amb ctra. de Ribesalbes (cantó Cerámica Gómez) i sol·licita la reparació en condicions de les voreres de l'avinguda de l'Alcora, núm. 109 i núm. 59 i al costat de la Mútua ja que al retirar els senyals, es queden uns forats que són un perill per als vianants, i de vegades, el que arreglen es queda deteriorat (com a l'avinguda de l'Alcora, núm. 109). Comunica que s'ha netejat el solar al Saboner que tenia una OE. Sol·licita vigilància policial en la zona de la quadra de la Torta cantó amb carretera de Ribesalbes, on hi ha un senyal de prohibit el pas a camions de gran tonatge i continuen passant quan volen, i a l'entrada i eixida dels alumnes del Col·legi Grans i Menuts es forma un caos de trànsit. Expressa l'agraïment de la col·locació de bancs de mobiliari urbà a l'avinguda de l'Alcora, al tram des de la quadra Saboner fins a la quadra Salera.

El Sr. Vicente Gonell, representant de l'AV Pda. Benadresa, comunica les molèsties que ocasionen les fitxes del camp d'hoquei a les pistes esportives del Gaetà Huguet, ja que passen als camps de futbol i a les zones de vestuaris, amb el perill que puguen fer mal als esportistes que estan entrenant.



---

## Ajuntament de Castelló

Finalment la presidenta proposa canviar la data de la **pròxima Junta i Consell**, ja que l'últim dilluns de març és festa local, per la qual cosa s'aprova per unanimitat dels membres la Junta per a dia 1 d'abril de 2019.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió, a les vint-i-una hores, de la qual s'estén aquesta acta, que firmen la presidenta i la secretària de la Junta, en el lloc i la data al principi expressats.